
 

Referat fra ordinær generalforsamling i 
Grundejerforeningen Vej 15, Vig Lyng  

 
Søndag den 18. september 2022 kl. 10.00 på Lyngens Cafe 

 

Dagsorden  
1. Valg af dirigent og referent  

2. Bestyrelsens årsberetning for det forløbne år  

3. Fremlæggelse af årsregnskab til godkendelse  

4. Fastsættelse af kontingent og godkendelse af budget for det kommende år  
Bestyrelsen foreslår et kontingent på 200 kr.  
5. Behandling af indkomne forslag  

6. Valg af bestyrelsesmedlemmer og suppleanter  
Valgperioden for Jon Møllebro og Per Gunslev er udløbet. Bestyrelsen foreslår genvalg af begge samt af 
suppleanterne Kate Flenting og Jette Singleton  
7. Valg af revisor og revisorsuppleant  
Bestyrelsen foreslår genvalg af Peter Mølgaard som revisor og Mette Amstrup som suppleant  
8. Eventuelt  
 

1. Valg af dirigent og referent 
Henrik Nørgård blev valgt som dirigent og Jon Møllebro som referent 
 
2. Bestyrelsens årsberetning for det forløbne år  
Formand Per Gunslev aflagde beretning for det forgangne år. Efter beretningen kom der 
følgende kommentarer til samme: 

• Bestyrelsen foreslår at gøre en indsats, i samarbejde med de enkelte grundejere, 
for at fjerne Invasive planter som Rynket rose og Gyvel og vil snarest foreslå datoer 
for arbejdsdage for fjernelse af Rynket rose (bestyrelsen vil sørge for forplejning til 
de hårdtarbejdende!). 

Jon Møllebro præsenterede to stk. Gyvel-snappere, lånt af Odsherred Kommune 
frem til kommende torsdag, og opfordrede medlemmerne til at gøre brug af disse 
for fjernelse af Gyvel. Kontaktperson ved kommunen er: Benjamin Dyre fra 
Naturteamet: bendy@odsherred.dk, hvis grundejere ønsker at gøre brug af disse 
efter kommende torsdag  

• Der forventes flere detaljer fra kommunen, senere på året, vedr. ny affaldsordning 
herunder bl.a. hvordan grundejere kan deles om affaldsbeholderne. 

 

• Per og Jon skulle holde møde med grundejeren, nord for udkørslen fra Vej 15 til 
Lyngvejen, efter generalforsamlingen i et forsøg på at forbedre oversigten ved 
udkørsel på Lyngvejen. Bestyrelsen fik fuldmagt til at tilbyde grundejeren tilskud til 
etablering af nye buske længere inde på grunden, hvis nødvendigt. 

mailto:bendy@odsherred.dk


 

• Der var ikke interesse for fælles indkøb af teleskop grensav til højtsiddende grene. 
 
Herefter blev beretningen godkendt. 
 
3. Fremlæggelse af årsregnskab til godkendelse  

Årsregnskab for 2021 blev godkendt. 

 

4. Fastsættelse af kontingent og godkendelse af budget for det kommende år  
Budget for 2022 og overslag for 2023 blev godkendt og kontingent for indeværende år 
på 200 kr./husstand blev vedtaget.  
 
5. Behandling af indkomne forslag 

 Ingen indkomne forslag.  

 

6. Valg af bestyrelsesmedlemmer og suppleanter  
Jon Møllebro og Per Gunslev blev genvalgt til en ny periode og suppleanterne Kate 
Flenting og Jette Singleton blev ligeledes genvalgt. 
 
7. Valg af revisor og revisorsuppleant  
Peter Mølgaard blev genvalgt som revisor og Mette Amstrup blev genvalgt som 
revisorsuppleant. 
 
8. Eventuelt  
Jon oplyste, at have modtaget en mail fra Mette Amstrup, hvori hun opfordrer 

generalforsamlingen til at drøfte placering af Redningspost nr. 25 og  

Redningsnummerskiltet J 216. Endvidere at nogle af bænkene ved fugletårnet er ved at 

være nedslidte og at stien, fra broen og ned til stranden, er meget smal og ikke særlig 

egnet til kørsel med klapvogne/dårligt gående. 

Jon oplyste, at ovenstående forhold har været kommunikeret til Odsherred Kommune 

og Vestsjællands Brandvæsen de sidste 3 til 4 år, uden nogen form for reaktion, bortset 

fra at kommunen oplyser, at de ikke har ressourcer til at håndtere ovenstående. 

 

Herefter konstaterede dirigenten at generalforsamlingen var nået til vejs ende, hvorefter 

formanden takkede for fremmødet og for god ro og orden. 

 

Henrik Nørgård, dirigent 

Jon Møllebro, referent 


